
Саша Бурсаћ 

Питање постављено Управи за индиректно опорезивање и Савјету министара БиХ -  

„Зашто се на ПДВ број мора чекати у просјеку по 15 дана? Може ли се убрзати 

процедура његовог издавања?“ 

 

 

 
 


